
 

Overzicht brieven lijst ingekomen stukken die geagendeerd moeten worden op verzoek van fracties 
 
A= op korte termijn agenderen (urgent) 
B = kan schriftelijk afgedaan worden 
C= kan vooruitgeschoven worden (agendering op lange termijn) 
 
Dit zijn de B-gecategoriseerde brieven die schriftelijk door het college afgedaan kunnen worden (antwoorden 
op vragen) 
 
 

   
 

A B C Argumentatie/vragen Reactie college 

  
 

 
RUIMTE 
 
 

     

RO 1 
 

RIB 2020-009 Maandrapportage GREX 
Zevenaar Oost november-december 2019 
en RIB 2020-018 Eindevaluatie marketing 
en communicatie 7Poort 2018-2019 
Geagendeerd op verzoek van de fractie van de 
VVD (raadsvergadering 4 maart jl.).  

 X   VVD: mag ook een mededeling van de 
wethouder zijn 
 
De fractie heeft gelezen dat er 17 ha te koop 
staat, maar vraagt zich daarbij af of er wellicht 
een optie op zit. Ook wil de fractie graag weten 
wat de status is  en wat de samenhang met 
het RPW (Regionaal Programma 
Werklocaties) is. 

De laatste tijd zit de kavelverkoop op 
BusinessPark 7Poort in de lift. De 
actuele stand van zaken t.a.v. de 
kavelverkoop is inderdaad dat er 17 
hectare aan bedrijfskavels nog niet 
verkocht zijn. Voor alle verkochte 
kavels geldt dat we deze als verkocht 
rapporteren als er sprake is van een 
getekende koopovereenkomst. Voor 
alle nog te verkopen bedrijfskavels zijn 
zogenaamde kavelpaspoorten 
uitgegeven, waarbij voor sommige 
kavels meerdere partijen een 
kavelpaspoort hebben ontvangen. Dit 
betekent dus dat we voor alle nog te 
verkopen kavels in meer of mindere 
mate, serieus in gesprek zijn met 
potentiele kopers. Om alle 
mogelijkheden open te houden en 
flexibel te kunnen blijven, zijn we zeer 
terughoudend met het verlenen van 
opties en/of reserveringen.  



 

Op dit moment zien we dat, ondanks 
de gewijzigde economische situatie als 
gevolg van de Corona pandemie, de 
interesse voor kavels op 7Poort niet 
afneemt. Wel zien we dat kopers meer 
tijd nodig hebben om tot definitieve 
keuzes en beslissingen te komen of 
deze uitstellen in afwachting van meer 
zicht op de economische effecten van 
de Corona pandemie. Ook vraagt de 
financiering meer tijd. 
Ten aanzien van het Regionaal 
Programma Werklocaties kan, zoals 
inmiddels bekend, gemeld worden dat 
het beoogde evenwicht tussen vraag 
en aanbod voor bedrijventerreinen in 
de regio bereikt is. Het voornemen van 
de provincie om te komen tot een 
Inpassingsplan, waarmee de 
bedrijfsbestemming van niet verkochte 
bedrijfskavels zou worden gehaald, lijkt 
hiermee eveneens van de baan. Dit 
wordt echter pas definitief wanneer 
Gedeputeerde Staten hierover een 
besluit hebben genomen, naar 
verwachting in juli 2020. 
 

  
 

 
MIDDELEN 
 

     

FIN 2 
 

Moties gemeenten Trap-op-Trap-af 
Geagendeerd op verzoek van de fractie van 
D66 (raadsvergadering 29 januari jl.). De 
fractie van D66 verzoekt om agendering van 
ingekomen stukken nrs. 9 en 14, moties 
gemeenten Almelo en Monterland trap-op-traf-
af Gemeentefonds. 

 X   Hoe is de financiële stand van zaken v.w.b. het 
sociaal domein; zijn er inmiddels wat positieve 
financiële ontwikkelingen vanuit het Rijk 
richting gemeentes 

Er zijn weinig positieve ontwikkelingen 
betreffende het sociaal domein te 
melden. De ’trap-op-trap-af’-
systematiek waarmee het 
gemeentefonds wordt gekoppeld aan 
de rijksuitgaven, wordt tijdelijk buiten 
gebruik gesteld. Het accres, de 
jaarlijkse aanpassing van de Algemene 
uitkering, wordt bevroren. Het kabinet 
geeft geen nadere informatie over het 
structureel maken van de tijdelijke 



 

Jeugdzorg-gelden, die in 2019 aan het 
gemeentefonds werden toegevoegd. 
Wel is het zo dat enkele maatstaven, 
die worden gehanteerd bij de 
berekening van de Algemene uitkering, 
sinds kort op een andere manier 
worden berekend. Het gaat hierbij om 
het medicijngebruik in de gemeente en 
de kosten van Voogdij. Deze 
gewijzigde berekeningen hebben voor 
de uitkering aan onze gemeente een 
positief effect. De nieuwe cijfers zijn in 
de Kaderbrief verwerkt. 
Anderzijds is een volledige herijking 
van het gemeentefonds aangekondigd. 
Uit de laatst bekende gegevens blijkt 
dat deze herijking ‘op hoofdlijnen’ 
negatieve gevolgen heeft voor de 
gemeenten met minder dan 100.000 
inwoners. De gevolgen voor de 
individuele gemeenten wordt niet 
eerder dan december a.s. bekend 
gemaakt. 
Voor een volledig overzicht van de 
ontwikkelingen betreffende het sociaal 
domein verwijzen wij u naar de 
kaderbrief, die u op 12 juni naar u is 
toegezonden. 
 

FIN 3 
 

200206 Brief Provincie 040220 inzake 
financieel toezicht 2020 
Geagendeerd op verzoek van fractie Lokaal 
Belang (raadsvergadering 4 maart 2020). De 
fractie wil graag de aandachtspunten en de 
motivering uit de brief in de commissie 
behandelen  

 X   Hoe gaat college om met het bestuurlijk 
overleg dat college met Provincie gehad heeft? 

1.We hadden een prettig gesprek. 
2.We hebben eenzelfde beeld bij de 
zorgelijke financiële positie van 
Zevenaar. 
3.GS hebben vertrouwen in de aanpak 
van Zevenaar. 
4.We hebben een stevig 
monitoringsprogramma om realisatie 
van bezuinigingen te volgen en bij te 
sturen, zodra nodig. 
5.Er zijn wel enkele bijzondere 
aandachtspunten: kapitaalgoederen, 



 

raming jeugdzorg, realisatie van 
specifieke bezuinigingen (correctie op 
Groot Holthuizen en afstoot 
maatschappelijk vastgoed). Die 
aandachtspunten onderschrijven we.  
6.We onderhouden een goed contact 
met provincie, zowel op bestuurlijk als 
ambtelijk niveau. 
 

BV 4 
 

RIB 2020-015 Jaarverslag en evaluatie 
Interne klachtenregeling gemeente 
Zevenaar 2018-2019 
Geagendeerd op verzoek van fractie D66 
(raadsvergadering 4 maart 2020).  
 

 X  
 

 Hoe is op dit moment de voortgang van de 
interne processen? 

Intern zijn er met de medewerkers van 
DIV, KCC en de klachtencoördinator 
werkafspraken gemaakt over 
ingekomen klachten, bezwaren , 
zienswijzen, Wob-verzoeken en 
andere meldingen. Wanneer er 
bijvoorbeeld een klacht binnenkomt 
over de openbare ruimte dient deze 
opgevat te worden als een fixi-melding 
en niet als een klacht zoals bedoeld in 
hoofdstuk 9 Awb. Wanneer collega’s 
van DIV of KCC twijfelen over een 
bepaalde zaak stemmen zij dit af met 
de klachten coördinator of met een 
collega van Juridische Zaken. Deze 
afstemming was vanuit de 
verschillende afdelingen wenselijk: de 
klachten coördinator kreeg vaak 
klachten binnen waar zij niks mee kon, 
collega’s van KCC of DIV wisten vaak 
niet of iets gezien moest worden als 
een melding of een klacht. Uiteraard 
blijft er altijd wel een grijs gebied maar 
op dit moment hebben we een heldere 
lijn en dat werkt effectief.  
Er is afgesproken dat de 
werkafspraken jaarlijks geavaleerd 
dienen te worden om te kijken of deze 
nog actueel en werkbaar is. 

Staf 5 
 

200402 Aanbieding conceptbegroting 2021 
Regio Arnhem Nijmegen en algemene 
financiële en beleidsmatige kaders 

 X   De bijdrage voor 2021 is gelijk gesteld aan 
2020, terwijl hiervoor een bezuiniging is 
opgelegd. GL wil graag van het college weten 

In het raadsvoorstel voor de zienswijze  
(aanhangig in de raad van 10 juni 
2020) staat de gevraagde toelichting: 



 

Brief is geagendeerd op verzoek van 
GroenLinks (raadsvergadering 9 april 2020).  

waarom in de voorgestelde zienswijze niet 
wordt ingegaan op het niet invullen van de 
gevraagde bezuiniging.  

De gemeentelijke 
bezuinigingsmaatregel op verbonden 
partijen kan voor de Regio Arnhem 
Nijmegen niet worden geeffectueerd, 
omdat het huidig 
samenwerkingsverband naar alle 
waarschijnlijkheid wordt opgeheven. 
Bij het aangaan van een nieuwe 
samenwerking zal echter het vraagstuk 
van kostenbeheersing zeker een van 
de afwegingscriteria vormen. 

MO 6 200407 Brief LVKK en LSA inzake 
bewonersinitiatieven en positie 
dorpshuizen en buurthuizen tijdens en na 
de coronacrisis (raadsvergadering 13 mei 
2020) 
Vragen gesteld door Lokaal Belang 

 X  Wij hebben deze brief gelezen, en wij zijn 
benieuwd naar wat dit betekent in en voor 
onze mooie gemeente.  
Graag worden wij nader geïnformeerd over 
deze onderwerpen inzake de stand van zaken 
binnen onze gemeente middels informatiebrief. 

De dorpshuizen vormen het hart van 
het verenigingsleven in de kernen en 
zijn een belangrijke ontmoetingsplaats 
voor inwoners.  
 Wij hebben alle dorpshuizen in mei de 
vraag gesteld wat hun 
inkomstenderving is ten gevolge van 
de sluiting in de maanden maart tot en 
met mei. Enkele dorpshuizen hebben 
ons actief benaderd. 
Ons beeld is dat de inkomstenderving 
behoorlijk is. De vrije verhuur is 
volledig weggevallen, verenigingen die 
structureel ruimte huurde betaalden 
niet door en er was geen baromzet.  
Het verlies per dorpshuis is soms meer 
dan 10.000 euro over die drie 
maanden. 
Dorpshuizen kunnen maar beperkt 
gebruik maken van landelijke 
regelingen zoals de NOW. Vooralsnog 
zijn zij uitgesloten van de TOGS. 
 Omdat de eigen inkomsten van de 
dorpshuizen in deze periode vrijwel 
volledig weggevallen zijn, is de 
reguliere gemeentelijke subsidie de 
enige overgebleven cashflow. Dit 
maakt dorpshuizen kwetsbaar, omdat 
veel vaste lasten wel doorlopen. 
Zoals u al heeft kunnen zien bij de 



 

behandeling van het subsidiebeleid in 
januari van dit jaar, krijgen niet alle 
dorpshuizen in gelijke mate subsidie. 
Sommige dorpshuizen ontvangen 
helemaal geen subsidie. Dit maakt het 
probleem voor die dorpshuizen groter. 
  
Concreet treffen wij de volgende 
maatregelen:  
1.Wij bevoorschotten de reguliere 
subsidies aan de dorpshuizen voor 
2020 volledig. 
2.Dorpshuizen kunnen bij ons uitstel 
van betaling gemeentelijke heffingen 
aanvragen. 
3.In het komende herstelplan hebben 
wij specifiek aandacht voor de 
dorpshuizen. Wij bekijken nog of we 
provinciale subsidie in kunnen zetten 
voor de ondersteuning van 
dorpshuizen. 
4.De gemeente kan indien nodig 
garant staan voor noodkredieten. 
Dorpshuizen met een gymzaal kunnen 
deze garantstelling ook aanvragen bij 
de stichting waarborgfonds sport 
(SWS). Vooralsnog hebben wij geen 
aanvraag hiertoe ontvangen. 
5.Wij informeren de dorpshuizen actief 
over subsidiekansen (provinciaal, 
landelijk, fondsen) en de maatregelen 
omtrent COVID-19. Zo komen 
zelfstandige accommodaties met een 
gymzaal (zoals de Pauwengaard of de 
Cluse) later dit jaar in aanmerking voor 
een landelijke steunmaatregel sport 
(tot € 2.500 steun). Ook houden wij 
actief contact met de dorpsraden. 

MO 7
.  

Factsheet 2019 Ambulancezorg Gelderland-
Midden (VGGM) 010320 gemeente Zevenaar 
(raadsvergadering 13 mei 2020) 

 X  De uitrukcijfers die in de factsheet opgenomen 
zijn voor het Gelders Eiland zijn zorgelijk. 
Herhaaldelijk hebben wij als fractie hiervoor 

Voor de bespreking van alle 
onderwerpen rond de ambulancezorg 
hebben wij inmiddels een informatieve 



 

Vragen gesteld door Lokaal Belang aandacht gevraagd. De gevraagde verbetering 
blijft, ons inziens, uit. Wij wensen door middel 
van informatiebrief nader geïnformeerd te 
worden over de verwachtingen voor het 
komende halfjaar en de ondernomen acties 
om de genoemde cijfers te verbeteren. 

raadsbijeenkomst gepland op 30 
september 2020. Voor deze 
bespreking is de VVGM uitgenodigd.  

   
 

A B C Argumentatie/vragen  

IB 8
.  

Burgerbrief 290420 verzoek om video-
opname met persoonsgegevens te wissen 
(raadsvergadering 13 mei 2020) 
Vragen gesteld door Lokaal Belang 

 X  Bij deze brief is voorgesteld om de afdoening 
in handen van de griffier en de burgemeester 
te stellen. Echter, de brief is gericht aan de 
gemeenteraad en wensen daarom dat wij, als 
gemeente-raad, op de hoogte gehouden 
worden hoe de klachtafhandeling verloopt en 
wat het eindresultaat hiervan is. 
Wij wensen door middel van een afschrift van 
de afhandeling aan betrokkenen op de hoogte 
gehouden te willen worden over de afdoening 
van deze brief. 
 

De behandeling van de klacht is 
inderdaad in handen van de griffier 
gesteld. De klacht berust dan ook niet 
onder het college. Voor uw verzoek 
omtrent het verloop van de 
klachtafhandeling en het eindresultaat 
verwijzen wij u dan ook naar de griffie. 

 
 
 


